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Vergadering  Evaluatie parkeergarage 1e half jaar 
Gehouden op  09-04-2015 
Opgemaakt door Leanne van Tilborg-Spaan 
Aanwezig  Wethouder van der Heijden (gemeente Goirle), Leanne van Tilborg (gemeente Goirle), 

Anke Luckman (gemeente Goirle), Tim Hinssen (gemeente Goirle), Sandy 

Broers(gemeente Goirle beheerder parkeergarage), Elje Roels (VVE bewoners), Harrie 

Spijkers (VVE eigenaren / winkels) Paul Cornelissen (CC Jan van Besouw), Wim Aussems 

(centrummanagement), Rob van Amelsfoort (VVE eigenaren), Leystromen (VVE 

bewoners) 

 
Afwezig  - 

 

 

1. Opening  

In oktober 2013 zijn we als gemeente gaan kijken hoe we invulling zouden gaan geven aan het beheer van de 

parkeergarage op het moment dat het contract met P1 zou aflopen. Doel was het realiseren van een duurzame 

en structurele beheer oplossing. Er zijn in het traject  meerdere scenario’s afgewogen. Uiteindelijk heeft de 

gemeenteraad besloten om het betaald parkeren af te schaffen en te kiezen voor een scenario met bemand 

beheer.  

Op 1 oktober 2014 is de situatie van kracht geworden en na een periode van opstarten draait het nu allemaal 

goed in de garage. In het besluit van de raad is expliciet opgenomen dat het eerste jaar een proef periode is. In 

het najaar van 2015 moet er definitieve besluitvorming komen over het beheer van de garage op lange termijn. 

Als onderdeel van de proefperiode wordt de parkeersituatie en de verschillende maatregelen daar omheen  

gemonitord en geëvalueerd. Daarom zijn we vandaag ook bij elkaar. Op basis van de agenda willen we een 

aantal zaken aan de orde stellen. 

 

Harrie spijkers – VVE eigenaren /winkels willen parkeerovereenkomst over de bijdrage aan de parkeergarage 

met gemeente wijzigen. Er is nu veel weerstand bij de ondernemers. Dhr. Spijkers wil hier namens de VVE graag 

over om tafel met de gemeente Goirle. 

 

Wethouder van der Heijden - geeft aan dat  gemeente van mening is dat de huidige parkeervorm / situatie 

past binnen de parkeerovereenkomst. De bijdrage staat daarom niet ter discussie. Voor college is de bijdrage 

randvoorwaardelijk voor behoud gratis parkeren. ' 

Discussie tussen gemeente en de VVE Eigenaren winkels over de bijdrage zal voor de start van de 2e evaluatie 

en de besluitvorming over de definitieve situatie opgelost moeten zijn. 
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2. Ervaringen 1e 6 maanden 

Paul Cornelissen – CC heel blij met de maatregel. Sturen meer mensen nu naar de garage wat ook een positief 

effect heeft op de winkels. Voor gevoel overdag minder auto voor de deur. 

Over de gehele dag 100 mensen werken – 15 auto structureel. Worden nu ook verwezen naar garage 

 

Elje Roels – bewoners tevreden. Complimenten voor beheer (Sandy) geeft zeker toegevoegde waarde voor het 

centrum. Sociale veiligheid is veel beter. Bewoners laten af en toe mensen binnen na 21.00. Er zijn die hards die 

niet parkeren op de plek die gewenst is. (Bij Rolbanden) 

Verbeterpunten. Selectieve toegang, wat als de garage vol is voor bewoners. Lange termijn onderhoudsbudget 

voor garage structureel regelen. Zonde dat de discussie over geld de reden zou zijn dat de meest gewenste 

situatie niet tot stand zou kunnen komen. Er wordt in de avond geparkeerd in pad bij de Blokker.  

 

Leystromen –  positief geen opmerkingen van bewoners. Dat is positief! 

 

Harrie spijkers:–  ondernemers zijn blij met kwaliteit van de garage. Schoon en veilig! Aantal keren dat de 

garage helemaal vol was valt mee. Gratis behouden heeft de voorkeur. Enige discussiepunt is de bijdrage die de 

eigenaren moeten doen aan de garage. Als iedereen er gebruik van mag maken moet iedereen er aan mee 

betalen. Dus uitbaters van alle winkels. En niet per definitie de eigenaren. Maar ook gemeente en andere 

functies in het centrum zoals CC.  

 

Wim Aussems –  hoort wisselende geluiden van winkeliers. Bezoekers die fan waren van de garage zijn niet 

blij dat het druk is. Maar ook veel mensen die wel blij zijn met gratis en de vakken zijn lekker ruim. Aantal 

momenten dat de garage vol was. Mensen die dit hebben mee gemaakt zijn daar niet blij mee. Overall positief 

voor imago van centrum. Met name ook beheerder aanwezigheid als positief. Opmerking dat de rolgordijnen nu 

vaak dicht zijn! Hierdoor is de aanwezigheid van de beheerders minder prominent. Dit is onwenselijk 

 

Er zijn vastparkeerders  / lang parkeren en mensen die lang parkeren op een ongewenste plek. Dit is een 

aandachtspunt. Oranjeplein meer ruimte – verschuiving van parkeren wordt geconstateerd. Zeer positieve 

ervaring voor medisch centrum en winkels aan de rand. Beheerders zijn nauwelijks bovengronds aanwezig. Zou 

wenselijk zijn als dit meer het geval was. Uitrij passen bij horeca worden weinig gebruikt! 

 

Afspraak: Sandy zorgt dat de beheerders de rolgordijnen weer open doen! 

Met name om de zichtbaarheid en service gerichtheid weer op niveau te 

brengen.   

 

Rob van Amelsfoort - parkeergarage veel beter gebruikt. En veel betere service verlening. Zeer goed. Veel 

betere belevingswereld. Sociale controle beter. Oranjeplein beter beschikbaar. Discussie VVE wordt taaie 

wedstrijd. Discussie tussen kwaliteit en geld. 

 

Leanne van Tilborg - Social return.  

Het is soms lastig om de juiste mensen op de juiste plek te krijgen. Op dit moment wordt gewerkt om de 

aansturing van de mensen beter vorm geven. Ook wordt gekeken naar de taakverdeling en werkschema's. De 

gemeente Goirle blijft zich inzetten om mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt een werkervaringsplek te 

geven in de parkeergarage.  



 

 
Bladnummer Datum 

3 09-04-2015 

 

 3

3. Tellingen en meetresultaten 

Anke Luckman heeft een rapportage van de telresultaten tot nu toe gemaakt. Deze is bij het verslag gevoegd.  

Wim Aussems heeft verzoek voor informatie aanvullende informatie in de rapportage. Hij zal dit per mail 

doorgeven aan Anke zodat zij dit, indien mogelijk mee kan nemen in de volgende versie aan het einde van de 

proef. Anke voegt observaties / logboek informatie van beheerders ook nog toe aan haar rapportage.   

 

Afspraak:  

• Rapportage tellingen bijvoegen bij verslag  

• Wim Aussems stuurt een mail aan Anke Luckman met verzoek voor 

aanvullende informatie in de rapportage.  

 

4. Openingstijden / bezetting 

Alle partijen zijn tevreden met de huidige openingstijden. Ideaal gezien zou er in de avonden langere 

openingstijden zijn. Op dit moment is het, het maximaal haalbare.  

 

5. Stand van zaken technische aanpassingen 

Alle technische aanpassingen die in het oorspronkelijke voorstel waren opgenomen zijn uitgevoerd. 

- Installaties buiten bedrijf  

- Rolbanden geautomatiseerd  

- Camera’s aangebracht 

Camera’s werken goed in de loge. Wel is er een probleem met de internetverbinding waarmee de beelden ook op 

afstand bekeken moeten kunnen worden. Hier wordt aan gewerkt! 

 

Elje Roels: bewoners willen uitbreiding van toezicht met camera’s ivm milieu en vervuiling. Wim Aussems en 

elje Roels bespreken de problematiek en komen met een voorstel. Najaar 2015 

 

6. Lang geparkeerde voertuigen 

Er zijn mensen die parkeren langer dan 24 uur. We hebben ongeveer in beeld hoeveel auto's dat zijn. De 

bebording van de regelgeving hierover is compleet. Er zal enkel een kleine toevoeging over dat het RVV1990 van 

toepassing is worden gemaakt.. De RVV 1990 is het reglement verkeersregels en verkeerstekens 1990 dat 

landelijk is vastgesteld. Hierin staan onder andere regels over parkeren en eenrichtingsverkeer opgenomen.  

 

Procedure langparkeren 

• De eigenaren van de langgeparkeerde voertuigen zullen worden nagetrokken en aangeschreven. In deze 

brief geven we mensen een periode om hun auto te verplaatsen. 

• Vervolgens zal er een briefje onder de ruitenwisser worden geplaatst. Hierdoor is goed na te gaan of de 

persoon het voertuig heeft gebruikt of zelfs verplaatst.  

• Reageren mensen vervolgens nog niet, dan kan de wegsleepregeling worden toegepast. 

Aanpak (eind mei gereed voor uitvoering) 

 

Het reglement van de parkeergarage moet aangepast worden. Dit is nog niet gedaan omdat het er een tijdelijke  

proefsituatie loopt. Aanschrijven gaan we aanzetten. Wegslepen zal pas worden uitgevoerd als we zeker weten 

dat dit juridisch afgedicht is.  
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7. Hoe verder  

Alle partijen geven aan dat ze het belangrijk vinden dat de proef volledig wordt doorlopen voordat er met de 

evaluatie wordt begonnen. Dit heeft wel tot gevolg dat het oorspronkelijke tijdspad voor definitieve 

besluitvorming (december 2015) niet gehaald kan worden. Het college en de gemeenteraad worden hierover 

geïnformeerd. Wanneer de evaluatie pas start na einde proef zal definitieve besluitvorming in mei / juni 2016 

plaats vinden.  Vooruitlopend op de evaluatie zal de kwestie met de VVE eigenaren over de bijdrage aan de 

parkeergarage opgelost moeten zijn. Bij de definitieve invoering van het gratis parkeren moeten er nog 

aanpassingen plaatsvinden in de parkeergarage. Onder andere het  verwijderen parkeersysteem, aanbrengen 

lokale sturingen en nieuw toegangscontrolesysteem. Dit moet tijdig worden opgepakt en voorbereid door de 

afdeling Realisatie en Beheer van de gemeente Goirle 

 

Afspraak:  

• College en gemeenteraad worden geïnformeerd over de gewijzigde termijn 

van besluitvorming  

• Gemeente en VVE treden in september in overleg over de overeenkomst en de 

bijbehorende bijdrage  

 

8. Rondvraag 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag 

 

9. Sluiting 

 

 

 

 

 


